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Otworzenie obrad 

Obrady otworzył Przewodniczący III kadencji Wydziałowej Rady Studentów Collegium 

Medicum - Miłosz Korczak. W posiedzeniu wzięło udział 7 z 11 uprawnionych członków: 

1. Miłosz Korczak  

2. Kacper Łuszczki  

3. Jacek Stelmaszczyk  

4. Natalia Torz  

5. Anna Nicałek 

6. Arkadiusz Gwara 

7. Michał Dąbrowski 

 

Oraz Mateusz Mroziński- delegat kierunku fizjoterapia. 
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1) Przywitanie. 

Prowadzący posiedzenie stwierdził kworum, przywitał uczestników oraz przedstawił plan 

posiedzenia. 

 

Plan Posiedzenia 
1) Przywitanie. 

2) Przyjęcie planu posiedzenia. 

3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia. 

4) Medcamp. 

5) Posty na FP. 

6) Spotkanie z Minister Zdrowia. 

7) White After. 

8) Konferencja. 

9) Regulamin egzaminowania. 

10) Ustalenie terminu kolejnego spotkania. 

11) Wolne wnioski. 

12) Zakończenie obrad. 

 

2) Przyjęcie planu posiedzenia (18:06). 

Nikt nie zgłosił uwag do planu posiedzenia. W głosowaniu jawnym za przyjęciem oddano:    

7 głosów za; 0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się. 

Głosowanie jawne nr 1: Przyjęcie planu V Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 

Za Przeciw Wstrzymane Łącznie 

7 0 0 7 

Wniosek Plan posiedzenia został przyjęty.  

 

Rozpoczęcie Posiedzenia o 18:06 
 

3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania z IV Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023. 

 

Głosowanie jawne nr 2: Przyjęcie sprawozdania z IV Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 

2022/2023 

Za Przeciw Wstrzymane Łącznie 

7 0 0 7 

Wniosek Sprawozdanie z IV Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 

zostało przyjęte.  
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4) Medcamp. 

a. Miłosz Korczak przedstawił zebranym najnowsze informacje związane z organizacją 

wydarzenia. Wyjazd planowany jest na 23-26 września. W trakcie wydarzenia zostały 

zaplanowane gry integracyjne- przewodniczący WRS CM UZ przekaże organizatorom 

propozycje członków Rady Medyków na wykorzystanie tego czasu. 

 

5) Posty na FP. 

a. W związku z sesją zdjęciową Rady, przewodniczący zwrócił uwagę, że warto byłoby 

zaplanować serię postów, których celem byłoby przybliżenie działalności Rady, funkcji 

oraz zadań z nimi związanych. Zapytał zgromadzonych, czy zgadzają się na publikację 

wizerunku- nikt nie zgłosił zastrzeżeń. 

b. Po konsultacji z dr Lorochem, Miłosz Korczak zaproponował promocję wolontariatu w 

hospicjum, co również mogłoby dotrzeć do studentów poprzez posty na FP. 

 

6) Spotkanie z Minister Zdrowia. 

a. Przewodniczący WRS przyznał, że ucieszyło go zaangażowanie studentów przy 

opracowaniu postulatów dla Pani Minister Izabeli Leszczyny. Mimo że minister nie udało 

się przybyć na spotkanie, prof. Maria Gańczak zaproponowała, że przekaże je do 

Ministerstwa Zdrowia. 

b. Kacper Łuszczki wspomniał o zaplanowanym spotkaniu z Ministrem nauki, Dariuszem 

Wieczorkiem, na które zaproszeni zostali wszyscy studenci. 

 

7) White After. 

a. Przewodniczący przyznał, że jest po wstępnych rozmowach z właścicielem klubu Wyspa 

Marcinem Owsianym, który jest współzałożycielem stowarzyszenia UZeciak oraz 

odpowiada za organizację Bachanaliów wraz z Parlamentem Studenckim. Zdaniem 

Miłosza Korczaka, przy planowaniu i realizacji imprezy powinni zaangażować się 

członkowie WRS z niższych roczników, by nabyli doświadczenie w organizacji tego 

wydarzenia. 

b. Wstępnie White After został zaplanowany zgodnie z tradycją, tj. przed Bachanaliami, 

prawdopodobnie w maju. Ze względu na czasowe zamknięcie klubu Wyspa, wydarzenie 

mogłoby się odbyć w Kawonie lub klubie uOjca. 

c. Miłosz Korczak przyznał, że najwięcej czasu zajmuje załatwienie formalności związanych 

z finansowaniem imprezy. Podkreślił, że potrzebne są chętne osoby, które w pełni 

zaangażują się w organizację wydarzenia. Do końca tygodnia powinny zgłosić się osoby, 

które mogą zająć się przygotowaniami- jeśli nikt się nie zgłosi albo będzie mało osób do 

pomocy, to wtedy realizacja zadania będzie niemożliwa. 

 

8) Konferencja.  

a. Ze względu na zmianę terminu konferencji (wstępnie przyszły rok akademicki), jej temat 

został odłożony na inne spotkanie. 
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9) Regulamin egzaminowania. 

a. Anna Nicałek przedstawiła obecnym na spotkaniu zebrane informacje dot. braku 

możliwości powrotu do pytań w trakcie pisania zaliczeń w CSM. 

b. Jacek Stelmaszczyk przyznał, że nie otrzymał odpowiedzi od prodziekan ds. studenckich, 

prof. Magdaleny Gibas-Dorny na maila z zapytaniem o możliwość zmiany pkt 3 lit. b 

regulaminu przeprowadzania egzaminów na platformie e-learningowej wraz z 

uzasadnieniem stanowiska studentów- wyśle ponownie maila w tej sprawie. Dodatkowo 

zawrze zapytanie o możliwość działania Centrum Egzaminacyjnym w czasie sesji letniej.  

c. Przewodniczący poprosił zgromadzonych o zebranie wśród studentów opinii dotyczącej 

nowego zapisu w regulaminie. 

  

10) Ustalenie terminu kolejnego spotkania. 

a. Ze względu na wybory nowych członków WRS przewodniczący zaproponował spotkanie 

w najbliższym czasie, by cały skład WRS mógł się zapoznać. 

 

11) Wolne wnioski. 

a. Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do przedstawicieli innych kierunków – Arkadiusza 

Gwary oraz Mateusza Mrozińskiego czy są tematy, które chcą poruszyć na forum. 

b. Mateusz Mroziński zapytał o możliwość realizacji praktyk zawodowych w trakcie roku 

akademickiego w czasie wolnym od zajęć. Kacper Łuszczki odpowiedział, że na 

najbliższym posiedzeniu Senatu UZ zostaną poddane głosowaniu zmiany w regulaminie 

studiowania UZ. Zasady realizacji praktyk zawodowych będą unormowane odrębnymi 

przepisami, które będą dotyczyły studentów Collegium Medicum. 

 

Nie zgłoszono więcej wniosków.  

 

Obrady zakończyły się o godzinie 18:59 

Protokół sporządziła Anna Nicałek. 


